
 
 

MR - 7 november 2024 
17:00-19:00 

Aanwezig: Ilona, Lisa, Karin, Paul, Nadire, Nilgul, Claudine, Ilham  
 

 
Opening 
 
Notulen vorige vergadering 

 Notulen 15 oktober 2024
Format ontwikkelen waarin vaste onderwerpen staan. 
 

● Schoolplan 
Karin licht toe hoe het schoolplan tot stand is gekomen. Het schoolplan is een 
vierjarenplan dat voortkomt uit het strategisch beleidsplan van Kolom. 
- In 2028 willen wij het doel gehaald hebben dat er voor iedere groep 
bevoegde leerkrachten staan ondanks het lerarentekort. Dit heeft ermee te 
maken dat wij ook nog veel investeren in het opleiden van personeel. 
- Is het nog mogelijk een beknopter en overzichtelijker document te 
ontwikkelen? Karin en Lisa gaan nog een A3 poster ontwikkelen. 
- Wat wordt er bedoeld met de samenwerking op de reguliere school en de 
eerste stappen richting inclusief onderwijs (speerpunten). Karin licht toe dat er 
vanuit wet- en regelgeving besloten is dat inclusiever onderwijs een landelijk 
doel is waar scholen aan moeten bijdragen en zich in moeten ontwikkelen. Wij 
zijn bezig onze hulp en expertise te leveren om het op een reguliere school in 
de buurt mogelijk te maken dat hier een groep gestart kan worden met 
kinderen die op de wachtlijst staan voor het SO.  

● Opzetten ouderraad 
- Het concept klassenouder nogmaals bespreken op een teamvergadering. 
- Momentje organiseren om andere ouders uit de eigen klas te ontmoeten. 
- Leerkrachten attenderen op het stimuleren van ouderparticipatie. 
- Vroegtijdig een lijst ophangen waarop ouders zich kunnen inschrijven om 
deel te nemen aan activiteiten in de klassen. 
- Denk ook aan het organiseren van een inloopochtend en een thema 
afsluiting. 

● Burgerschapskalender 
Ilona en Lisa laten zien hoe de burgerschaps kalender in elkaar zit. Het is nog 
een document in opzet, dit jaar wordt dit voor het eerst gedaan. 
Aanpassingen worden tussentijds gedaan om het te finetunen. 
- In de nieuwsbrieven de themaplanning en activiteiten meenemen. 

● Afstemmen data vervolgvergaderingen 
Het voorstel voor de data is goedgekeurd. Tegen het einde van het schooljaar 
plannen we nog een datum voor de laatste MR met het etentje. 

https://docs.google.com/document/d/11GwB2dXpg2nvy542Px638LMfpe2nd47wrQPltq1H6Ss/edit?tab=t.0


 
 
 
 
Afsluiting + rondvraag 

- Willen wij een MR cursus volgen met elkaar? De MR leden staan er positief 
tegenover. Wij vragen bij Katinka na. 

 
Datum komende vergadering 
23 januari 17:00-19:00 


